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Co až se za pár let změni zastupitelstvo a poplatek za odpad se znovu zavede? Sníží se
koeficient zase na 2? Já myslim, že ne. Občané zapomenou a město odůvodní zavedení
poplatku, tím, že nemůžeme byt jediní, kteří mají odvoz odpadu za 10kč.  
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